
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy  

pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave  

konanom dňa 19.06.2019 o 17:00 h 

 

 

Dátum: 19.06.2019 o 17.00h 

Miesto konania: ZŠ Hlboká cesta 4, Bratislava 

Prítomní: Petra Cupaníková, Martina Uličná, Igor Gosiorovský, Alena Pešinová, Norbert Moravanský, 

Patrik Krebs , Anastázia Pittnerová, Adriana Hrdličková, Alica Vachalková, Michal Sygút, Tomáš Franko 

– vid prezenčná listina (príloha č.1), a Elena Uričová a pani starostka  Zuzana Aufrichtová. 

Rada školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave je tým pádom uznášaniaschopná.  

Zasadnutie Rady školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave (ďalej len „Rada školy“) vedie pani riaditeľka 

ZŠ Mgr. Elena Uričová. 

Za overovateľa zápisnice bol zvolený pán Patrik Krebs.    

Rada školy odhlasovala, že hosťkou na dnešnom zasadnutí môže byť pani starostka MČ Staré mesto.  

 

1/ Pani riaditeľka poďakovala v mene školy deťom a ich rodičom za aktivity, ktorým sa venovali 

v tomto školskom roku. 

2/ Pani riaditeľka predložila Rade školy návrh na počet prijatých žiakov a počet tried spolu s učebným 

plánom na budúci školský rok. V šk. roku 2019/2020 budú otvorené 2 prvé triedy (jedna anglická 

a jedna nemecká) s celkovým počtom žiakov 25. Škola má nedostatok učební, preto nemôže aj 

napriek veľkému záujmu otvoriť viac prvých tried. Nedostatok učební je tiež oproti iným rokom 

spôsobený tým, že odchádza stále menej žiakov na osemročné gymnáziá a tým pádom zostáva stále 

viac žiakov na druhom stupni. 6-taci (14+16 žiakov) potrebujú troch asistentov. Je otázkou do koľkých 

tried ich rozdeliť. Rada školy sa zhodla na tom, že škola bude konať podľa toho, koľko MŠ SR schváli 

škole asistentov. V prípade, ak škole MŠ SR schváli dosť asistentov, odporúča Rada školy otvoriť 

2 triedy. 

3/ Pani riaditeľka prečítala „Vyhodnotenie koncepcie rozvoja školy“, ktorá bola spracovaná 

na 5 rokov a tvorí prílohu č. 2 ku tejto zápisnici.  

4/ Pani riaditeľka informovala o tom, že od septembra bude platná zmluva na projekt finančnej 

gramotnosti detí FINQ.  

5/ Od septembra bude platný nový učebný plán podľa ktorého bude od 3. ročníka povinný ANJ. 

6/ Pani riaditeľka informovala o tom, že je nutné kvôli novému konceptu stravovania na ZŠ 

(v súvislosti s dotáciou na stravu žiakov) zakúpiť nový software. Rada školy sa dohodla, že sa táto 

záležitosť bude riešiť koncepčne spolu so zriaďovateľom.  



7/ Následne si zobrala slovo pani starostka, ktorá sa poďakovala odchádzajúcej pani riaditeľke. 

Zároveň informovala Radu školy, že zajtra, t.j. 20.6.2019 oznámi koho poverí dočasným riadením ZŠ 

Hlboká (pokiaľ sa uskutoční nové výberové konanie na post riaditeľa/ľky ZŠ Hlboká).  

8/ Pán Sygút následne navrhol tretie hlasovanie Rady školy o odporúčaní/neodporúčaní vymenovať 

za riaditeľku uchádzačku z prvého výberového konania na post riaditeľa/ľky ZŠ Hlboká. Rada školy 

s tým jednohlasne nesúhlasila. 

9/ Pán Krebs požiadal pána Sygúta aby mu zaslal zápisnicu z predchádzajúceho zasadnutia Rady školy 

na pôde MÚ MČ Staré mesto.   

 

 

Zapisovateľ: Cupaníková Petra 

Overovateľ: Patrik Krebs 

  

Príloha č. 1 Prezenčná listina 

Príloha č. 2 Vyhodnotenie koncepcie rozvoja ZŠ, Hlboká cesta4 v Bratislave 


